
Zápis  ze schůze  Finančního  výboru  Zastupitelstva  města  Soběslavi  ě. 3

Termín  jednání:

Pondělí  15.  6. 2020  v 16,00  hod.

Místo  jednání:

Městský  úřad  59, Soběslav  -  zasedací  místnost

Přítomni:  Ing.  Jiří  Klíma,  Mgr.  Alena  Krejčová,  Ing.  Zina  Petrásková,  Ing.  Petr  Král,

Omluveni:  Mgr.  Milan  Dančišin

Přizváni:  Bc.  Zuzana  Schejbalová

Program  jednání:

l.  Změna  rozpočtu  města  Soběslavi  na  rok  2020  -  rozpočtové  opatření  ZM  č. 2/2020

2.  Opatření  proti  koronaviru

3.  Různé

Průběh  jednání:

1.  Změna  rozpoětu  města  Soběslavi  na  rok  2020  -  rozpoětové  opatření  ZM  č. 2/2020

V  bodu  č. 1 se členové  finančního  výboru  podrobně  seznámili  s návrhem  na druhou  změnu  rozpočtu

zastupitelstva  města  Soběslavi  na rok  2020.  Rozpočtové  opatření  ZM  č. 2/2020  již  částečně  zohledňuje

prozatímní  vývoj  daňových  příjmů,  které  jsou  a budou  ovlivněny  ekonomickými  dopady  koronavirové

laize.  V  této oblasti  je a bude  situace  intenzivně  monitorována  a aktuální  infori'nace  budou  v případě

potřeby  zapojeny  do příštích  rozpočtových  změn.  V  rozpočtové  změně  jsou  dále  uvedeny  částky  přijatých

dotací  dle  rozhodnutí  a sinluv,  promítnuty  požadavky  některých  organizací  města  na navýšení  provozního

pffspěvku  (Poliklinika),  či poskytnutí  finančních  prostředků  na pokrytí  provozních  nákladů  v důsledku

výpadku  tržeb  z pronájmu  městských  sportovišť  (TJ  Spartak  Soběslav).  I u organizací  se bude  situace  ještě

vyvíjet  a případné  potřeby  budou  promítnuty  v následujících  rozpočtových  změnách.  Výdaje  na plánované

investiční  akce  jsou  většinou  již  rozpočtovány,  a proto  je  možno  na výdajové  straně  rozpočtu  z části  snížit

objem  finančních  prostředků  na základě  ukončených  výběrových  řízení  (především  u akce  ,,Předprostor

škol  ZŠ E. Beneše  a Gymnasia").  Naopak  je potřeba  navýšit  výdaje  na kapitolách  silnic  a chodníků,

parkovišť.  V  diskusi  k  tomuto  bodu  bylo  hlavně  diskutováno,  aby  byl  vzhledem  ke snižování  daňo-Ýý-ch

příjmů  dostačující  dosavadi  zůstatek  finančních  prostředků  pro  pokrytí  rozpočtového  schodku.

Rozpočtovým  opatřením  ZM  č. 2/2020  se  snižuje  celkový  objem  předpok]ádaných  příjmů  města

o 1.900.146,65,-Kč  a zvyšuje  objem  výdajů  o 8.060.184,82,-Kč.  Znavrženého  rozpočtového  opatření

vznikáschodekvevýši9.960.331,47,-Kč.  Ce1kovéočekávánépříjmyměstaporozpočtovézměněbudouve

výši 193.000.462,-Kč a výdí3e ve výši 209.575.47l,-Kč,  plánovaný schodek rozpočm ve výši 16.575.009,-

Kč bude  uhrazen  zfinančních  prostřeďků  na  základních  na  účtech  města,  kde  bylo  k 31.12.2019

27.974.537,-Kč.



Usnesení:

Finanční  výbor  jednohlasně  doporuěuje  Zastupitelstvu  města  Soběs}avi  schválit  změnu  rozpoětu

města  -  rozpočtové  opatření  ZM  č. 2/2020  v předloženém  znění.

2. Opatření  proti  koronaviru

Diskuse  k tomuto  bodu  se vzájemně  prolínala  v diskusi  k bodu  č. 1 a je  shrnuta  viz  výše.

Usnesení:

Finanční  výbor  doporučuje  intenzivně  sledovat  vývoj  ekonomických  dopadů  vdůsledku

koronavirové  krize  na  rozpoěet  města  v letošním  roce,  ale  i do následujících  let.

3. RŮzné

Kbodu  č. 3: došlo  kdiskusi  ohledně  plánované  realizace  stánku  na náměstí,  vtéto  souvislosti  bylo

projednáváno  také umístění  předzahrádek  krestauracím  a cukrárnái'n  na náměstí  a v jehookolí.  Dále

předseda  výboru  přednesl  výtažek  ze zprávy  pro  jednání  dozorčí  rady  Správy  města  Soběslavi  ohledně  oprav

koupaliště.

Usnesení:

K  tomuto  bodu  nebylo  přijato  žádné  usnesení.

Příští  jednání  Finančního  výboru  je  plánováno  na 14. 9. 2020  od 16,00  hodin  v zasedací  místnosti  MěÚ č.p.

59.

Jednání  skončilo:  v 17,00  hodin

Bc.  Zuzana  Schejbalová

Ověřil:  dne  18. 6. 2020

Ing.  Jiří  Klíma


